
Борис Тадић: Војводина добија више од седам одсто из републичког буџета
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СУБОТИЦА – Председник Србије Борис Тадић изјавио је у Суботици да ће питање
финансирања Војводине бити решено новим законом који ће се у наредних неколико
месеци наћи у Скупштини Србије.

  

Тадић је, на питање новинара о томе, рекао да нису тачне тврдње појединих политичара
да Војводина добија само седам одсто новца из буџета Србије.

  

„Војводина добија и средства за образовање, здравство, као и новац за плате у
друштвеним делатностима”, рекао је Тадић на конференцији за новинаре након сусрета
са председником Мађарске Ласлом Шојомом и додао да о томе у јавности постоје
„погрешне интерпретације”.

  

„У политичким дебатама политичари говоре ноторне неистине да наша северна
покрајина добија мање од других. То је неистина, јер наши грађани који живе у
Војводини добијају куд и камо више”, рекао је Тадић.

  

(Бета)
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